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مشکلی در تامین گاز ال پی جی وجود ندارد

مدیرعامل ش��رکت پخش فرآورده های نفتی منطقه  هرمزگان 
گفت: هیچ مش��کلی در تامین گاز ال پی جی ش��رکت های مولد 
در اس��تان وج��ود ندارد. ش��اکرمی – تجارت، ب��ه گزارش روابط 
عموم��ی ش��رکت پخش فرآورده های نفت��ی منطقه هرمزگان، 
احمد سالاری فر اظهار داشت: براساس تبصره ۱4 قانون اباغی 
شورای اسامی تکلیف بر الکترونیکی گاز مایع بین سرپرستان 
خانوار است و در شهرستان میناب و شهرستان های تابعه منطقه  
هرمزگان تکلیف ش��ده اس��ت که به صورت غیر برخط در نوبت 
اول کد ملی و مش��خصات سرپرس��تان خانوار دریافت ش��ود. وی 
بیان کرد: ش��هروندان در نوبت بعدی به س��امانه سدف به آدرس 
newtejaratasan.niopdc.ir مراجعه و مشخصات سرپرستان 
خانوار را ثبت کنند. مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی 
منطقه  هرمزگان عنوان کرد: قیمت مصوب به ازای هر سیلندر گاز 
بر روی دستگاه های کارتخوان ۲۲ هزار و5۰۰ تومان است و امکان 
گرفتن اضافه پرداختی از سرپرستان خانوار نیست. سالاری فر در 
پایان خاطرنشان کرد: سهمیه هر ماه برای سرپرستان خانوار 44 

کیلوگرم معادل چهار  سیلندرگاز پخت و پز است.

 ساخت بیش از ۹ هزار و ۳۷۵ واحد 
نهضت ملی مسکن

مدیرکل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد گفت: هم اکنون 
بیش از 9 هزارو 3٧5 واحد مسکونی در قالب طرح نهضت ملی 
مسکن در استان در حال ساخت است. پاک – تجارت، به گزارش 
پایگاه خبری وزارت راه و شهرس��ازی از کهگیلویه و بویراحمد،  
محمد راس��تا مدیر کل راه و شهرس��ازی کهگیلویه و بویراحمد 
اظهار کرد: از این میزان بیش از یکهزارو ٧34 واحد مس��کن در 
قالب طرح نهضت ملی مس��کن در مناطقی مانندخامی،خنگ 
بنار، جاده اسام آبادو و جاده پازنان گچساران در دست ساخت 
اس��ت. وی با اش��اره به اینکه بیشترین طرح نهضت ملی مسکن 
کهگیلویه و بویراحمد در گچس��اران اجرا خواهد ش��د ابراز کرد: 
هم اکنون پنج سایت نهضت ملی مسکن در گچساران در حال 
س��اخت اس��ت که س��ه سایت آن از سوی راه شهرسازی و مابقی 
از سوی بنیاد مسکن در حال احداث است. راستا تاکید کرد: این 
طرح ها به صورت مجتمع های چهار واحدی به مساحت بیش 
از ۱۰۰ متر در حال ساخت است. وی  گفت: ۲۸۸ واحد نهضت 
ملی مسکن از سوی بنیاد مسکن بیش از ٧۰ درصد پیشرفت در 
شهرستان گچساران در دست ساخت است. این مسئول  افزود: 
نهضت ملی مس��کن در گچس��اران با ساخت 4۱۲ واحد از سوی 
بنیاد مسکن هدفگذاری شده که فاز نخست این طرح هم اکنون 
در مرحله نازک کاری است. وی بیان کرد: عملیات اجرایی ۱۲4 
واحد دیگر نیز آغاز ش��ده و در مرحله پی ریزی س��اختمان اس��ت. 
راستا عنوان کرد: در صورت همکاری متقاضیان در زمینه سهم 
آورده خود برخی از این واحدها تا پایان ش��هریور امس��ال تحویل 

متقاضیان داده می شود.

 نشست مدیریت مصرف برق
 در استانداری خوزستان برگزار شد

نشست مدیریت مصرف برق در استان خوزستان با حضور استاندار 
و مدیران صنعت برق با موضوع مدیریت مصرف برق در تابستان 
۱4۰۲ برگزار شد. به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای 
خوزس��تان، در این نشس��ت محمود دشت بزرگ مدیرعامل این 
ش��رکت و دیگر مدیران صنعت برق گزارش��ی از وضعیت شبکه 
برق، لزوم مدیریت مصرف و مش��وق های در نظرگرفته ش��ده 
برای کاهش مصرف برق در بخش خانگی ارائه کردند. علی اکبر 
حسینی محراب استاندار خوزستان در این نشست گفت: مدیریت 
مصرف برق در تابس��تان بایس��تی به ش��کلی انجام شود که روند 
تولید و اشتغال آسیب نبیند و خاموشی صنایع حتما با هماهنگی 
قبلی باشد. وی با تاکید بر فرهنگ سازی صرفه جویی در مصرف 
انرژی از طریق رسانه ها و فضای مجازی افزود: فعالیت ماینرهای 
رمز ارز نیز حتما بایست در زمان اوج مصرف متوقف شود هرچند 
که این نوع فعالیت در تمام اوقات به کلی ممنوع است. استاندار 
خوزستان تصریح کرد: اقدامات لازم جهت مدیریت مصرف برق 
به گونه ای انجام شود که در بخش خانگی مردم استان در تابستان 

پیش رو با خاموشی و قطعی برق مواجه نشوند.

بازگشایی چند گذر جدید در بوشهر
 رئیس اداره اماک ش��هرداری بندر بوش��هر از تملک ۱5 واحد 

مسکونی و تجاری جهت بازگشایی چند گذر جدید خبر داد.
 به گزارش واحد خبر و رسانه مدیریت ارتباطات و امور بین الملل 
ش��هرداری بندر بوش��هر، زینب هنرمند در تشریح این خبر اظهار 
کرد: پروژه نخست شامل بازگشایی گذر ۱۶ متری عمارت ملک 
است که با تملک پنج واحد تجاری محقق خواهد شد . وی بیان 
کرد: برای گذر یاد شده نزدیک به 5 سال پیگیری مستمر از طریق 
دادستانی و دادگستری استان انجام شده است. هنرمند ادامه داد: 
پروژه دوم بازگشایی نیز جبهه دوم گذر شهدای توحید است که 
با تملک هفت واحد مسکونی به ارزش ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار 
در مسیر تحقق قرار گرفته است. وی ادامه داد: در کوچه عرفان 
۲ واقع در خیابان ش��هید مطهری نیز براس��اس یکی از مطالبات 
جدی مردمی، با تملک واحدی مس��کونی نس��بت به بازگشایی 
کامل این گذر و بازگشایی گره ترافیکی این محدوده اقدام شده 
است. هنرمند افزود: چهارمین پروژه نیز شامل تملک و تخریب 
واحدی مس��کونی کوچه حس��ینیه امام رضا در محله صلح آباد 
اس��ت که همواره به عنوان یکی از مطالبات جدی ش��هروندان 

این محله بوده است. 

اخبار کوتاه

شهرستان 

  اجرایی شدن 3۷2 مصوبه کارگروه تسهیل  اجرای طرح طعمه گذاری حیوانات موذی 
علی کیوانی – شهریار ؛ عباس روزه دار معاون خدمات شهری شهرداری شهریار از 
اجرای طرح طعمه گذاری حیوانات موذی ) موش( در سطح شهر خبر داد و گفت: 
طرح طعمه گذاری و امحای حیوانات موذی در راستای اجرای مطالبات شهروندان 

و با هدف ارتقاء سامت جامعه و پاکسازی سطح شهر در شهریار اجرا شد.
وی در ای��ن خص��وص گف��ت: از دیرباز جانوران و حش��رات موذی به دلیل ایجاد 
مزاحمت مورد توجه انس��ان ها قرار گرفته اند از آنجا که این حیوانات می توانند 
عامل انتقال ویروس و عوامل بیماری باش��ند به همین دلیل وجود آنها در س��طح 

شهر می تواند به عنوان یک آفت مهم بهداشتی تلقی گردد.
 روزه دار افزود : در این راستا معاونت خدمات شهرداری شهریار طرح طعمه گذاری در سطح شهر را برای از بین 
بردن این جانوران در دستور کار خود قرار داده است و هم اکنون این طرح در سطح شهر شهریار با استفاده از مواد 
دور کننده و سموم شیمیایی به اجرا درآمده است تا بتوانیم در فصل گرم سال سطح شهر را از وجود این موجودات 
آکنده سازیم . وی در پایان گفت : لذا از شهروندان عزیز تقاضا داریم تا از ریختن زباله در جوی ها و معابر عمومی 

سطح شهر جلوگیری نمایند تا تجمیع زباله ها موجب افزایش این حیوانات در انهار و جوی های نگردد.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت استان گلستان در جلسه کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید استان گلستان گفت : از مجموع 5۰۰ مصوبه رفع موانع در حمایت از تولید 
استان در سال ۱4۰۱ ، 3٧۲ مصوبه آن به اجرا در آمده است .  نیلوفر احمدی- تجارت، 
به گزارش روابط عمومی اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان گلستان ، درویش 
علی حسن زاده در پانصد و نود و پنجمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید 
استان گلستان که با حضور استاندار گلستان در محل سالن شهید رجایی استانداری 
گلستان برگزار گردید ، ضمن قدردانی از همکاری اعضای کارگروه تسهیل و رفع 

موانع تولید اس��تان طی س��ال قبل، گفت : این کارگروه طی س��ال گذش��ته مشکات 355 واحد صنعتی ، کشاورزی ، 
گردشگری و خدماتی استان را بررسی نموده که در نتیجه آن 5۰۰ مصوبه رفع موانع در حمایت از تولید استان داشته 
اس��ت .  وی افزود: از مجموع 5۰۰ مصوبه کارگروه در س��ال قبل 3٧۲ مصوبه آن با تاش مس��وولان و کارشناس��ان 
دستگاه ها و بانک های عامل به اجرا در آمده است .  حسن زاده گفت : ۸۱ مصوبه دیگر را متقاضیان پیگیری نکرده 
اند و مابقی مصوبات نیز توسط دستگاه های اجرایی در دست رسیدگی می باشد . به گفته وی ، بیشترین دستگاه های 

فعال در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان ، بانک ها، ادارات امور مالیاتی و تامین اجتماعی بوده اند . 

احداث خیابان تمدن در راستای ثبت جهانی هگمتانه
مدیر منطقه چهار ش��هرداری همدان گفت: در راس��تای کمک به تس��ریع روند ثبت 
جهانی هگمتانه، تکمیل این پروژه با تعریض و بازگش��ایی خیابان دباغخانه در حال 

اتمام است.
علی طهماسبیان از احداث خیابان تمدن در سال گذشته خبر داد و افزود: این معبر ۱5۰ 
متری که پیاده راه اکباتان را به خیابان دباغخانه متصل می کند، س��ال گذش��ته با 3۰ 
میلیارد اعتبار ریال انجام شد که اکنون در حال تعریض و بازگشایی خیابان دباغخانه به 
منظور تکمیل این پروژه و ارتباط بازار آهن فروشان و پیاده راه اکباتان به سمت خیابان 
دباغخانه و بلوار علویان هستیم. مدیر منطقه چهار شهرداری همدان از پروژه احداث 

خیاب��ان تم��دن و تعریض و بازگش��ایی خیابان دباغخانه ب��ا اعتباری بالغ بر ۶5 میلیارد 
ریال خبر داد و گفت: در راس��تای کمک به تس��ریع روند ثبت جهانی هگمتانه، تکمیل 

این پروژه با تعریض و بازگشایی خیابان دباغخانه در حال اتمام است.
وی افزود: با همکاری میراث فرهنگی شش متر به عرض خیابان دباغخانه اضافه شد و 
اکنون معبری ۲۰۰ متری با عرض شش متر سواره رو و پیاده رو در حال احداث است که 
موجب تسهیل تردد خودروهای عبوری و عابران پیاده خواهد شد که با تاش همکاران 

بنده در شهرداری منطقه چهار به زودی به بهره برداری خواهد رسید.

مدیر منطقه چهار شهرداری ۱همدان اضافه کرد: در راستای اجرای این طرح اقداماتی از 
قبیل جابجایی دیوارها و نرده های پروژه موزه و همچنین نصب مجدد آنها، خاک برداری 
و زیرسازی قسمت تعریضی، آسفالت این مسیر و نیز جدول گذاری و پیاده روسازی در 

برنامه کاری است که با اعتباری بالغ بر 35 میلیارد ریال در حال اجراست.
طهماسبیان اضافه کرد: در راستای اجرای ثبت جهانی هگمتانه نیاز به بازگشایی معابر 
اطراف این محوطه باس��تانی و انتقال ترافیک از س��ایت تپه هگمتانه بود که در این 
خصوص می بایست بار ترافیک بازار آهن فروشان واقع در منطقه 3 از طریق تعریض 

و بازگشایی خیابان دباغخانه به سمت بلوار علویان هدایت می شد.

ب��ه گ��زارش روابط عمومی ش��رکت معدنی و صنعتی 
چادرملو طی مراس��می با حضور مدیران این ش��رکت 
ضمن تکریم خدمات آقای مهندس حسین پور در طول 
تصدی مدیریت حراست چادرملو آقای ناصر نوری صفا 
بعنوان سرپرس��ت  جدید واحد حراست شرکت معدنی 

و صنعتی چادرملو منصوب شد.
در این مراسم مهندس طاهر زاده مدیرعامل چادرملو با 
اشاره به نقش و اهمیت حراست در تامین امنیت شغلی 
و آرامش بخشی به مجموعه برای تداوم فعالیت های 
تولیدی گفت: انتظار می رود مدیریت حراست فضای 
حاکم بر این مجموعه مهم معدنی و صنعتی را به گونه 
صیانت نماید که همواره عاوه بر تعمیم سامت محیط 
کار و کمک به روند رو به رشد و توسعه شرکت با درایت 

و دور اندیش��ی فضای کار را از آس��یب ها، تهدید ها و 
بحرانهای احتمالی مصون نگه دارد .

 وی ضم��ن تقدی��ر و تش��کر از آق��ای حس��ین پور در 
مدت تصدی این مس��ئولیت و آرزوی توفیق و تداوم 
خدمتگزاری در دیگر مسئولیت های خطیر این شرکت، 
ب��رای آقای نوری صفا بعنوان سرپرس��ت جدید واحد 
حراس��ت چادرمل��و آرزوی موفقی��ت در ام��ور محوله 

نمود.
بر اساس همین گزارش در ادامه، مهندس حسین پور 
با تش��کر از حس��ن ظن و اعتماد مدیر عامل شرکت به 
ایشان، از همراهی تمامی مدیران و پرسنل مجموعه 
با واحد حراس��ت در جهت اهداف تعریف ش��ده ، اظهار 
اطمینان نمود این روند قطعاً با سرپرست جدید حراست 

نیز تداوم خواهد داشت. 
سرپرست جدید حراست چادرملو نیز مهمترین اهداف 
خود در این شرکت را کمک به رشد و بالندگی مجموعه، 
منطبق با اس��تراتژی و طرح های کان توس��عه آن 
دانست و افزود: از آنجا که چادرملو یکی از سرمایه های 
مهم نظام اقتصادی کشور است بر خود وظیفه می دانیم 
در حد توان  در جهت اعتای این شرکت چه در عرصه 

تولید و چه نیروی انسانی همت گماریم .

خبرهای نوید بخش ش��هردار کرج درحوزه حمل و نقل 
:پیشرفت 9۰ درصدی ایستگاه سه راه رجایی شهر و انعقاد 
قرارداد خرید 3۰ دس��تگاه اتوبوس ش��هردار کرج در ادامه 
بازدید از پروژه های عمرانی دو ایستگاه شهید سلطانی و 
سه راه رجایی شهر را مورد بررسی قرار داد. مهرداد کیانی 
در حاش��یه این بازدید با اش��اره به روند پیشرفت  ایستگاه 
س��ه راه رجایی ش��هر، اظهار داشت: این  ایستگاه در حال 
حاضر در حدود 9۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته وبرای 
سهولت در تردد شهروندان تاش می کنیم طی ماه های 
آتی این ایس��تگاه به بهره برداری برس��د. وی  با اش��اره به 
اینکه ایس��تگاه ش��هید س��لطانی تأثیر زیادی در کاهش 
مشکات ترافیکی خواهد داشت، گفت: همه تاش ما 
راه اندازی این ایستگاه مهم است. شهردار کرج همچنین  
از انعقاد قرارداد خرید 3۰ دستگاه اتوبوس خبر داد و گفت: 
با الطاف الهی و همراهی اعضای محترم شورای اسامی 
ش��هر، مجوز انتش��ار 5۰۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت 
جهت توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی به تائید نمایندگان 
مردم رس��ید؛ مازاد بر آن، ۲ هزار میلیارد تومان نیز اوراق 
جهت تکمیل پروژه قطار شهری با مشارکت نظام بانکی 
عرضه خواهد شد که به احتمال قوی، این اعتبار در سال 
۱4۰3 در دسترس مدیریت شهری جهت ارتقای عمران 

و آبادانی ش��هری و تکمیل طرح های زیرس��اختی قرار 
می گیرد. کیانی با بیان اینکه  دوره بازپرداخت این اوراق، 
چهار ساله و امتیاز ویژه آن سهم و تعهد دولت در بازپرداخت 
5۰ درصدی آن است، افزود: همچنین به منظور تقویت 
ناوگان اتوبوسرانی، قرارداد خرید 3۰ دستگاه اتوبوس دیگر 
)مازاد بر قراردادهای قبلی( با شرکت خودروسازی عقاب 

افشان منعقد شد.
به گفته کیانی با راه اندازی ایستگاه های جدید مترو، ایجاد 
خط ویژه اتوبوسرانی )BRT(، نوسازی ناوگان تاکسیرانی، 
تکمیل کنارگذر شمالی و… شاهد اتفاق خوب در ناوگان 
حم��ل و نق��ل همگانی خواهیم بود فرایندی که با صرف 
چند هزار میلیارد تومان از منابع مالی شهرداری و دولت 

در حال عملیاتی شدن است.

پيشرفت ۹0 درصدی ایستگاه سه راه رجایی شهرانتصاب سرپرست جدید واحد حراست چادرملو

مدیر کل دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی 
گف��ت: هش��ت ه��زار پرون��ده تخلف در حوزه نظام مهندس��ی 
ساختمان کشور در جریان است که برای نظام مهندسی کشور 

مطلوب نیست.
ش��بنم مقدم/ روزنامه تجارت، داوود دانش��گر، مدیر کل دفتر 
توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی ،در همایش 
ملی بلند مرتبه س��ازی در مش��هد با بیان اینکه  جامعه مهندسی 
ساختمان، بزرگترین جامعه تخصصی کشور است افزود: تعیین 
تکلیف دقیق وظایف جامعه مهندس��ی س��اختمان ، تاثیر مهمی 

در کاهش پرونده های تخلف این صنف دارد.
دانش��گر گفت:بلند مرتبه س��ازی به دلیل ایجاد نشاط اجتماعی 
فرصت و به لحاظ تمرکز نقطه ای تهدیدی برای توسعه شهری 

است.
مدیر کل دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی 
خاط��ر نش��ان ک��رد: افزای��ش تعلق خاطر ش��هری و مدیریت 
مصرف انرژی از مزایای بلندمرتبه س��ازی اس��ت که با رعایت 

استانداردهای دقیق ایجاد می شود.
دانش��گر با اش��اره به ظرفیت علمی مهندسان کشور اظهارکرد: 
مهندس��ان کش��ور، دارای ش��اخصه های علمی زیادی هستند 
که جای خالی صدور خدمات مهندس��ی آنان در کش��ورهای 

همسایه حس می شود.
همچنین، جواد خدایی،معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
خراسان رضوی گفت: بلند مرتبه سازی باید با هدف رفع نیازهای 
س��کونت مردم و اس��تفاده بیش��تر از زمین انجام  شود و به هیچ 

عنوان به سمت لوکس سازی نرود.
وی افزود: لوکس سازی ساختمانها یکی از دلایل سختی  توسعه 

اینگونه ساختمانها در کشور است که نیاز به تجدید نظردارد.
خدایی گفت : هدف از احداث ساختمان های بلند مرتبه، باید رفع 

نیاز مردم باشد و نباید فقط نمادی از توسعه شهری باشند از این 
رو توجه به ایمنی این سبک از ساختمان ها بسیار مهم است.

معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تانداری خراس��ان رضوی با 
اش��اره به آمار اداره کل راه و شهرس��ازی اس��تان افزود:  س��ال 
گذش��ته هزار و ۸5۰ س��اختمان بلندمرتبه از سوی این معاونت 
مورد ارزیابی قرار داده است که با توجه به تعداد زیاد ساختمانها، 

نظارت های بیشتر امکان نداشته است.
همچنین،وحید داعی، مدیر کل راه و شهرسازی استان خراسان 
رضوی درباره اهمیت ساختمان های بلند مرتبه گفت: در سال 
9۸ موض��وع س��اختمان های بلندمرتب��ه در حوزه شهرس��ازی 

و معماری مطرح شد.
وی خاطرنش��ان ک��رد: در تعری��ف س��اختمان های بلند مرتبه، 
ساختمان هایی که بالای ۲۸متر باشد به عنوان یک بلند مرتبه 
محس��وب می ش��وند که در شهرس��ازی و معماری مورد توجه 

قرار می گیرد.
داعی افزود: این س��اختمان ها به لحاظ تمرکز جمعیتی اهمیت 
دارد،زیرا که بحث آوار این ساختمان ها در زمان بایا این نگرانی 
را وجود دارد. مسلما ساختمان های بلند مرتبه اگر آوار ایجاد کند 

معبر اصلی را مسدود و عملیات امداد را مختل می کند.
مدیر کل راه و شهرس��ازی اس��تان خراسان رضوی خاطرنشان 

کرد:خود س��اختمان ها به خاطر فرونشس��ت و گسل هم دارای 
اهمیت هس��تند ، و بس��یاری از شهر های ما در خطر فرونشست  
هس��تند. حریق این س��اختمان ها از دیگر مسائلی است که باید 
مورد توجه قرار گیرد و می تواند در یک س��اختمان بلند مرتبه 

آسیب ایجاد کند.
مدیر کل راه و شهرسازی  خاطر نشان کرد: بعد از اتفاق متروپل، 
کارگروه شناس��ایی س��اختمان های ناایمن تشکیل  و در استان 

این کارگروه باید ساختمان ها را شناسایی کند.
وی گف��ت : یک��ی از اه��داف ای��ن کارگ��روه بررس��ی ایمنی 
س��اختمان های بلندمرتبه یا همان س��اختمان های گروه جیم و 
دال اس��ت. در مش��هد ساختمان های زیادی ساخته شده که در 
این رده قرار می گیرد. به طور کلی همه س��اختمان هایی که از 
قبل س��اخته شده، س��اختمان های موجود و ساختمان هایی که 

ساخته  می شوند، هدف این کارگروه است.
داعی با اش��اره به اباغیه وزیر کش��ور برای تش��کیل کارگروه 
شناس��ایی س��اختمان های ناایمن گفت: دبیر این کارگروه مدیر 
کل راه و شهرسازی هر استان و ریاست آن هم بر عهده معاونت 

امور عمرانی استانداری هاست.
وی با بیان اینکه ساختمان های ناایمن در مشهد شناسایی  شدند 
که نتوان به دلیل نگرانی های اجتماعی رس��انه ای کرد، اظهار 
امی��دواری ک��رد: امیدواریم در قالب این همایش ها نگرانی ها را 

بر طرف کنیم.
 مدیر کل راه و شهرسازی خراسان رضوی با بیان اینکه اخیرا 
توجه به دانش زمین شناسی، گسل و فرونشست به موضوعات 
شهرس��ازی اضافه ش��ده و س��ازمان زمین شناس��ی هم نقشه 
فرونشس��ت کش��ور را اباغ کرده، گفت: متاس��فانه بسیاری از 
ش��هرهای خراس��ان رضوی به شدت با خطر فرونشست مواجه  

هستند.

 مدیر کل دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی:

هشت هزار پرونده تخلف در حوزه نظام مهندسی ساختمان کشور

برگزاری یکصد و هفتاد و پنجمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر فردیس
س��خنگوی ش��ورای اسامی شهر فردیس از برگزاری یکصد و 
هفتاد و پنجمین جلسه رسمی شورای اسامی شهر فردیس در 
روز یکشنبه مورخ 3۱ اردیبهشت ماه ۱4۰۲، با حضور اعضای 
شورای اسامی شهر ، شهردار و معاونین ایشان جهت رسیدگی 

و بررسی بندهای مندرج در دستور جلسه خبر داد.
هادی روستایی ، گفت:ریاست جلسه در راستای اقدامات به عمل 
آمده در خصوص انتزاع و در جهت اعام مواضع به ایرادات نائب 
رئیس ش��ورای اس��امی ش��هر کرج در روزهای اخیر ، مواردی 
را به س��مع و نظر حاضرین در جلس��ه رس��انیده و قویاً برحضور 
نمایندگان منتخب ش��ورای اس��امی شهر فردیس در جلسات 
موضوع انتزاع ، که با مجموعه مدیریت ش��هری کرج در آینده 

برگزار خواهد گردید،  اشاره نموده و پایه 
و اساس مباحث فی ما بین را در راستای 
عمل به منویات مقام عالی استان، جناب 
آق��ای دکت��ر عبدالهی اس��تاندار محترم 
اس��تان البرز که درمصوبات صورتجلسه 
تنظیمی مورخ ۱4۰۱/۰5/۲٧ و تصریحاً 
در بندهای ٧ و ۸ صورتجلسه مذکور بیان 
نموده و اعام داشتند که ضمن احترام به 

طرف مقابل اعضای حاضر در پارلمان شهری فردیس با عزمی 
راسخ در جهت احقاق حق شهر و شهروندان محترم در صحنه 

حضور داشته و از هیچ تاشی فروگذار نخواهند بود.

وی ادامه داد: موضوع بررسی لایحه یک 
فوریتی ش��هرداری فردی��س با موضوع 
خدمات نقشه برداری به جهت عدم کسب 
اکثریت آراء و در راستای عمل به قوانین 
موضوعه جهت س��یر مراحل رسیدگی و 
قانونی به کمیسیون عمران، شهرسازی و 

حمل و نقل ، ترافیک ارجاع گردید.
روس��تایی ب��ا بی��ان اینکه یک��ی دیگر از 
موضوعاتی که در این جلسه مورد بررسی واقع گردید، اساسنامه 
های س��ازمان های حمل و نقل و بار و مس��افر و آتش نش��انی 
ش��هرداری فردیس بود ،اظهار کرد: این دو موضوع به صورت 

مجزا و مس��تقاً در جلس��ات کمیس��یون های خدمات ش��هر و 
محیط زیس��ت و عمران و شهرس��ازی و حمل و نقل ترافیک 
مورد بررسی و با توجه به اعمال اقدامات فنی و کارشناسانه از 
س��وی کمیس��ون های مذبور به سمع و نظر حاضرین در جلسه 

رسانیده شد.
به گفته س��خنگوی ش��ورای ش��هر فردیس، با توجه به تعیین 
تکلیف و بررسی اساسنامه سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
ش��هرداری فردیس در 4۸ س��اعت آتی که با خروجی از س��وی 
کمیسیون فرهنگ، اجتماعی و ورزشی این شورا صورت خواهد 
پذیرفت لایحه ش��هرداری با موضوع اساس��نامه س��ازمانهای 

وابسته در جلسه آتی شورا تعیین تکلیف خواهد گردید.


